
�

Įpusėjus šio Seimo kaden-
cijai, noriu apžvelgti tuos 
pastarųjų kelių metų darbus, 
kuriuos Jūsų palaikomas ir 
skatinamas galėjau nuveikti.

Pagrindiniai mano, kaip po-
litiko, veiklos principai išlieka 
tie patys – deramai atstovau-
ti žmonių interesams, padėti 
spręsti Jums iškylančias proble-
mas, savo pareigas atlikti sąži-
ningai ir profesionaliai. Dažni 
susitikimai su Jumis mano pri-
imamajame Varėnoje bei rajo-
no gyvenvietėse man padeda 
geriau suvokti kasdienes Jūsų 
problemas. Neretai tai tampa 
mano konkrečiomis iniciaty-
vomis ar padeda tvirčiau kelti 
Jums rūpimus klausimus rajo-
no ir valstybės mastu.
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Seimo nario 2004 m. lapkričio mėn.–2007 m. gegužės mėn. ataskaita rinkėjams

DRAUGE SU JUMIS!
Algis  Kašėt a

MIELI VARĖNOS KRAŠTO ŽMONĖS,
Džiugina gražūs pasikeiti-

mai krašto žmonių gyvenime, 
tačiau liūdina įsisenėjusios 
problemos. Nesibaigia gyven-
tojų skundai dėl žemės bei 
miško nuosavybės grąžinimo, 
valstybės ar savivaldybės tar-
nautojų aplaidumo, duobėtų 
gatvių, nevalomų kelių, au-
gančių šilumos kainų, mažų 
atlyginimų ir t. t. 

Bendraudamas su žmonė-
mis Varėnos-Eišiškių apygar-
doje ar kitose Lietuvos vietose, 
pastebiu ir nusivylimą viešuo-
ju Lietuvos gyvenimu. Nesibai-
giantys skandalai, politikų ir 
valdininkų atsakomybės stoka 
jau tampa mūsų kasdienybe. 
Daugeliui sąžiningų žmonių 
politika tampa atgrasia ir pa-

sitikėjimo neverta veikla. Su-
tinku su tokiais vertinimais, 
tačiau negalime su tuo taiks-
tytis. Kaip politikas negaliu 
pritarti matomoms negero-
vėms, kartu raginu ir visuo-
menę reikalauti iš valdžios jai 
priderančios atsakomybės ir 
pagarbos žmonėms. 

Džiaugiuosi kiekviena Jūsų 
pilietine iniciatyva, didžiuo-
juosi galėdamas būti Jūsų tal-
kininku. Būdami aktyvūs ir 
neabejingi, teigiamų permai-
nų sulauksime greičiau. 

Iki artimiausių susitikimų 
ir geros Jums kloties!

Nuoširdžiai Jūsų –  
Algis Kašėta

1
Praėjo pusė kadencijos Seime

2
Darbas Seime

3
Darbai apygardoje

- svarbiausi pasiūlymai
- kita veikla

- gyventojų interesų gynimas
- veikla su jaunimu

- ryšiai su bendruomenėmis
- gyventojų atsiliepimai
- informacija apie gyventojų priėmimą



� Seimo nario Algio Kašėtos 2004 m. lapkričio mėn.–2007 m. gegužės mėn. ataskaita rinkėjams

1.  Seimo Nacionalinio saugumo ir gy-
nybos komiteto pirmininko pava-
duotojas.

2.  Liberalų sąjūdžio frakcijos narys.

Pasiūlymo esmė Nauda

Skirti lėšų Varėnos 
kultūros centro pastato 
rekonstrukcijai.

Vietoje seno pas-
tato iškils naujas ir 
modernus kultūros 
centras.

Padidinti Merkinės 
internatinės mokyklos 
pastato, katilinės ir sani-
tarinių mazgų rekons-
trukcijai skiriamas lėšas.

Pagerinta mokinių 
buitis.

Padidinti Valkininkų 
vaikų globos namų 
„Spengla“ sporto 
salės rekonstrukcijos ir 
pagalbinių patalpų bei 
gyvenamojo korpuso 
langų keitimo remontui 
skiriamas lėšas.

Sudarytos geresnės 
vaikų gyvenimo bei 
sportavimo sąlygos.

Skirti lėšų XVII a. buvu-
sio ūkinio pastato su 
katiline rekonstrukcijos, 
restauravimo ir pritai-
kymo Liškiavos kultūros 
centro veiklai.

Liškiavos kultūros 
centras, reikalingas 
kultūrinei veiklai 
miestelyje puoselėti.

Pateikė Iš viso
Įstatymo projektas 41

Nutarimo projektas 11

Rezoliucijos projektas 4

Pasiūlymas 32

Svarbesni Algio Kašėtos 2005–2007 m.  
teikti pasiūlymai ir įstatymų projektai

Pasiūlymo esmė Nauda žmonėms Eiga
Eismo saugumą siūlyta pripažinti prioritetinę reikš-
mę nacionaliniam saugumui turinčia problema 
(kartu su V. Čepu ir D. Teišerskyte).

Priėmus pasiūlymą, valdžios institucijos turė-
tų skirti didesnį dėmesį avaringumui keliuose 
mažinti.

Pasiūlymas svarstomas, jam pritarė Vyriausy-
bė.

Pasiūlyta panaikinti nuostatą, leidžiančią lengvati-
nėmis sąlygomis privatizuoti valstybei ar savival-
dybėms priklausančius tarnybinius butus.

Būtų išvengta piktnaudžiavimų tarnybine padė-
timi, užtikrinta valstybės turtinių interesų apsauga.

Svarstomas.

Dar 2005 metais pasiūlyta visiems nepilname-
čiams vaikams mokėtinas išmokas pradėti mokėti 
nedelsiant, nelaukiant 2009 metų (kartu su G. Šilei-
kiu, V. Čepu, V. Grubliausku).

Sudaromos geresnės sąlygos šeimoms, auginan-
čioms nepilnamečius vaikus, užtikrinamas visų 
vaikų lygiateisiškumas.

Pasiūlymas iki šiol svarstomas.

Siūlyta įtvirtinti savivaldybių pareigą kompensuoti 
visas važiavimo išlaidas kaimo gyvenamosiose 
vietovėse veikiančių mokymo įstaigų mokytojams, 
važiuojantiems į mokyklą 50 km atstumą.

Kaimo mokyklų mokytojams būtų kompensuo-
tos važiavimo į darbą ir atgal išlaidos; tai skatintų 
mokytojus nepalikti kaimo mokyklų, pritrauktų į 
jas naujų, gabių pedagogų.

Projektas svarstomas.

Siūlyta keisti savivaldybių tarybų rinkimų tvarką, 
numatant jog pusė tarybos narių būtų renkami 
vienmandatėse apygardose, taip pat kaip šiuo 
metu yra renkamas Seimas. Buvo siekta, kad ši 
tvarka įsigaliotų prieš šiais metais įvykusius rinki-
mus.

Tai leistų kiekvienai gyventojų bendruomenei 
turėti savo atstovą Taryboje, kuris jaus įsipa-
reigojimą atstovauti savo seniūnijos, miestelio 
interesams. Rinkėjai žinotų , kuris vietos politikas 
išrinktas konkrečiai jų apygardoje, į ką kreiptis iš-
kilus rūpesčiams ir iš ko pareikalauti atsakomybės 
Bendruomenės pačios, be partijų, galėtų iškelti 
savo kandidatus į Tarybos narius.

Įstatymas nebuvo priimtas prieš šios kadenci-
jos savivaldybių tarybų rinkimus – balsavimas 
dėl jo yra vilkinamas.

Siūlyta nedelsiant išmokėti visas seniai pažadėtas 
kompensacijas už valstybės išperkamą žemę, miš-
ką ir vandens telkinius (kartu su G. Steponavičiumi, 
G. Šileikiu).

Žmonės gautų jiems priklausančius pinigus už 
turėtą nuosavybę.

Pasiūlymas atmestas, bet bus dar kartą 
teikiamas.

Siūlyta pereiti prie profesionalios kariuomenės ir 
atsisakyti šauktinių.

Tarnautų savanoriai, sudarę sutartį su kariuomene, 
vengiantiems tarnybos jaunuoliams, nereikėtų 
įvairiausiais būdais išsisukinėti nuo karo tarnybos.

Krašto apsaugos ministerija neprieštarauja 
tokiam pasiūlymui ir žada Seimui pateikti 
projektą.

Siūlyta pripažinti netekusią galios nuostatą, drau-
džiančią į dalis skaidyti miškų valdas, jei valda yra 
arba tampa mažesne negu 5 ha.

Daug patogiau būtų galima disponuoti savo 
turima nuosavybe.

Projektas svarstomas.

Siūlyta 2007 metais skirti 120 mln. litų žemiau-
sių kategorijų valstybės tarnautojų (gaisrininkų, 
ugniagesių) pareiginių algų didinimui, pakeičiant 
jų pareiginių algų koeficientus.

Padidėtų gaisrininkų, ugniagesių ir kt. žemiausius 
atlyginimus gaunančių, valstybei tarnaujančių 
žmonių darbo užmokestis, sumažintas jų atly-
ginimų atotrūkis nuo kitas pareigas užimančių 
pareigūnų atlyginimų.

Nepritarta, tačiau pasiūlymas paskatino 
Vyriausybę numatyti mažiausių atlyginimų 
didinimą nuo 2008 m.

Kartu su kitais Liberalų sąjūdžio frakcijos nariais 
siūlyta:
1.  Pakoreguoti biudžeto rodiklius, numatant gy-

ventojų pajamų mokesčio tarifo sumažinimą iki 
18 proc. nuo 2007 m. liepos 1d.;

2.  Grąžinti pensijų dalį, kuri dirbantiems pensi-
ninkams 1995–2002 metais nebuvo išmokėta 
remiantis Konstitucijai prieštaraujančiomis 
įstatymų nuostatomis;

3.  Siekiant paspartinti labiausiai pasenusių ir eks-
ploataciniu požiūriu brangiai kainuojančių dau-
giabučių modernizavimą, padidinti daugiabučių 
namų modernizavimo programai įgyvendinti 
skiriamus asignavimus;

4.  Įteisinti balsavimo internetu galimybę LR vykdo-
muose rinkimuose bei referendumuose;

5.  Numatyti, jog iš AB „Mažeikių nafta“ akcijų par-
davimo gautos lėšos būtų panaudotos gyvento-
jų santaupų atkūrimui.

Padidėtų dirbančiųjų pajamos.

Pensinio amžiaus žmonės atgautų prarastus 
pinigus.

Greičiau vyktų daugiabučių modernizavimas, 
gerėtų gyvenimo kokybė.

Žmonės pareikšti savo valią rinkimuose galėtų 
neišeidami iš namų.

Būtų atkurtas teisingumas, žmonėms grąžintos 
prarastos santaupos.

Atmestas.

Svarstoma, prognozuotina, kad artimiausiu 
metu pasiūlymui bus pritarta bent iš dalies – 
bus numatyta grąžinti prarastas pensijų dalis 
tik už 2001–2002 metus.

Nepritarta.

Svarstoma.

Pasiūlymas atmestas, tačiau vėliau realiai 
įgyvendintas.

A. Kašėtos užimamos 
pareigos Seime:

Seimo Nacionalinio saugumo ir gynybos ko-
miteto posėdyje

Su Liberalų sąjūdžio frakcijos nariais

A. Kašėtos pasiūlymai 
2006 m. ir 2007 m. 
biudžetui, aktualūs 
Varėnos rajono 
gyventojams

Algio Kašėtos 
2005–2007 m. Seime 
pateikti teisės aktų 
ir kitų dokumentų 
projektai

Susitikimo su Slovėnijos gynybos delegacija metu Lietuvos karinių pajėgų apžiūroje kartu su politikais bei kariuomenės 
vadais
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Nuo 1998 m. Seimo narys Valstybės 
atkūrimo dienai paminėti organizuoja 
Vasario 16-osios moksleivių krepšinio 
turnyrą „3x3“. Dalyviai ir nugalėtojai 
kiekvienais metais apdovanojami diplo-
mais ir prizais.

• 2005 m. – 680 gyventojų,
• 2006 m. – 521 gyventojas,
•  2007 m. sausis–gegužė –  

246 gyventojai.

Į ką kreiptasi Kreipimosi turinys Rezultatas

Į Ministrą Pirmininką, Ūkio ir Aplinkos minis-
terijas, Vartotojų teisių apsaugos tarnybą

Dėl šalto ir karšto vandens prietaisų nemokamo 
įrengimo

Kainų reguliavimo tarnyba skubos tvarka priėmė 
naują tvarką dėl prietaisų įrengimo.

Į Socialinės apsaugos ir darbo ministrę Dėl prašymų kompensacijoms už kietą kurą priė-
mimo tvarkos. Nesant pastatų teisinės registracijos, 
savivaldybės darbuotojai nepriėmė prašymų

Gyventojų prašymai priimami.

Į Švietimo ir mokslo ministrą Dėl rajono švietimo darbuotojų reikalavimo pateikti 
pažymą iš Registrų centro, norint vaikui gauti nemo-
kamą maitinimą

Dabar patys švietimo darbuotojai rūpinasi reikia-
momis pažymomis.

Į Socialinės apsaugos ir darbo ministrę Dėl bedarbių registravimo, įdarbinimo tvarkos 
tobulinimo

Atkreiptas dėmesys, patobulinta tvarka.

Į Susisiekimo ministrą Dėl paštininkų darbo sąlygų Nesulaukta reikiamo dėmesio.

Į Socialinės apsaugos ir darbo ministrę Dėl asmenų, globojančių visiškos negalios invalidus, 
darbo stažo įskaitymo

Priimta įstatymo pataisa.

Į Ministrą Pirmininką, Aplinkos ministrą Dėl kompensacijų už mišką, esantį Dzūkijos naciona-
linio parko teritorijoje

Numatyta kompensacijų skyrimo tvarka.

Į Ūkio ministrą Dėl bankrutavusios UAB „Medigama“ neatsiskaitymo 
su 89 darbuotojais

Išspręsta teigiamai, įmonė atsiskaitė su 89 dar-
buotojais.

Į Alytaus apskrities viršininko administraciją, 
Varėnos rajono žemėtvarkos skyrių

Dėl malkų ruošimo iš miško plotų, į kuriuos dar neat-
statyta nuosavybės teisė

Atsižvelgta.

Į Žemės ūkio ministrę Dėl žemėtvarkininkų padarytų klaidų ištaisymo savo 
lėšomis

Išspręsta gyventojų naudai – klaidas turi taisyti 
apskrities administracija savo lėšomis, kai paklai-
dos viršija normos ribas.

Į Susisiekimo ministrą Dėl sunkiasvorio transporto eismo per Merkinės 
miestelį uždraudimo

Apribotas sunkiasvorių automobilių greitis, svo-
ris; numatyta kelio rekonstrukcija.

Į Susisiekimo ministrą Dėl AB „Lietuvos geležinkeliai“ valdybos sprendimo 
nutraukti traukinių eismą ruože „Varėna–Marcinko-
nys“ 

Traukinių eismas nebuvo nutrauktas.

Į Varėnos rajono savivaldybės merą Dėl didelių šildymo kainų Valkininkų geležinkelio 
stoties gyvenvietėje

Išspręsta gyventojų naudai, už 2006 m.  
kovo mėn. kainos perskaičiuotos.

Į Nacionalinę žemės tarnybą, Alytaus apskri-
ties viršininko administraciją

Dėl žemėtvarkininkų klaidų, kai sklypuose nebuvo 
atidalinta esanti namų valda

Apskrities ir Žemėtvarkos skyriaus darbuotojai 
bei matininkai pažeidė įstatymus, todėl klaidos 
buvo ištaisytos.

Į Nacionalinę žemės tarnybą, Alytaus apskri-
ties viršininką

Dėl matininko šantažo ir neteisėtų veiksmų Matininkas atlygino valstybei padarytą žalą (apie 
16 tūkst. litų), jo baudžiamoji byla perduota 
teismui.

Į Seimo kontrolierę Dėl Nacionalinės mokėjimo agentūros darbuotojų 
veiksmų, kai dėl smulkių klaidų deklaracijose už 
deklaruotus pasėlius žmonėms neskiriamos išmokos 
arba jos yra nepagrįstai sumažinamos

Daliai pareiškėjų peržiūrėti sprendimai dėl 
išmokų.

Į Aplinkos ministrą, į Valstybės kontrolę, 
Lietuvos automobilių kelių direkciją

Dėl nekokybiškai atliktų darbų, rekonstruojant Merki-
nės Piliakalnio gatvę ir aikštę šalia bažnyčios

Aplinkos ministerija pripažino, kad darbai atlikti 
nekokybiškai. Šiuo metu problemą sprendžia Lie-
tuvos automobilių kelių direkcija prie Susisiekimo 
ministerijos.

Į Ūkio ministeriją Dėl Varėnos gelžbetonio gamyklos archyvinių doku-
mentų perėmimo

Išspręsta teigiamai, dokumentai jau saugomi sa-
vivaldybės archyve ir buvę gamyklos darbuotojai 
gauna dėl pensijų reikalingus dokumentus.

Į Alytaus apskrities viršininką Dėl namų valdų žemės sklypų, už kuriuos varėniš-
kiai sumokėjo dar 1992–93 m., pirkimo-pardavimo 
sutarčių įforminimo

Sprendžiama.

Į Aplinkos ministeriją Dėl teisės aktų biurokratinių reikalavimų, kliudančių 
žmonėms atnaujinti būstą bei lemiančių papildomas 
finansines išlaidas

Pažadėta sumažinti biurokratizmą bei peržiūrėti 
minėtus teisės aktus.

Į Socialinės apsaugos ir darbo ministeriją Dėl našlių pensijos gavimo, kai sutuoktinis mirė, 
neturėdamas minimalaus darbo stažo

Žadama artimiausiu metu parengti teisės aktus, 
pagal kuriuos minėti asmenys galėtų gauti našlių 
pensijas.

Į Aplinkos ministrą Dėl skubotai parengto Valstybinių miškų kompleksi-
nio ūkio plėtros plano

Sprendžiama.

Į Susisiekimo ministeriją Dėl transporto priemonių (svoris iki 3,5 t.) savininkų 
naudotojo mokesčio valstybiniuose keliuose  
(pvz. Vilnius-Druskininkai) panaikinimo

Svarstoma.

Pastaba. Čia įvardijama tik dalis problemų, dėl kurių buvo kreiptasi į įvairias institucijas 2004–2007 m.

Pačios aktualiausios gyventojų problemos ir jų sprendimai

Susitikimuose su gyventojais tenka spręsti 
įvairiausias problemas

Per priimamąjį ir tiesiogiai į 
A. Kašėtą kreipėsi:

Tarpininkaujant A. Kašėtai, 2005 m. 
Vyriausybė skyrė 64 tūkst. litų Varėnos 
bažnyčios remonto darbams, o 2006 m. 
Merkinės klebonijos stogo dangai pa-
keisti buvo skirta 10 tūkst. litų.

2007 m., tarpininkaujant A. Kašėtai, 
Vyriausybė skyrė 200 tūkst. litų Perlojos 
bažnyčios stogo remonto darbams.

Veikla su jaunimu

Su 2007 m. turnyro nugalėtojais

Su 2006 m. prizininkais

Drauge su 2005 m. konkurso dalyviais

Dešimt metų Varėnos rajone gyvavęs 
A. Kašėtos inicijuotas konkursas „Lais-
vės kovų ir kančių istorija“ tapo respubli-
kiniu.
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Varėnos-Eišiškių apygardos gyventojus priimu pirmadieniais tokia tvarka:
Varėnoje: kiekvieno mėnesio antrą pirmadienį 10.00–13.00 val., mano priimamajame (Vy-
tauto g. 5); Eišiškėse: kiekvieno mėnesio trečią pirmadienį 11.00–13.00 val. Eišiškių se-
niūnijos patalpose (Vilniaus g. 2, Eišiškės); Varėnos raj. seniūnijose: kiekvieno mėnesio 
pirmą ir paskutinį pirmadienį. Susitikimų vieta ir laikas skelbiami rajono spaudoje.
Mano priimamajame Varėnoje, Vytauto g. 5, tel. (8 310) 52 254 padėjėjas Vytautas Kuklys 
darbo dienomis konsultuoja įvairiais Jums rūpimais klausimais.
Taip pat įvairiais klausimais galite į mane kreiptis adresu:
LR Seimas, Gedimino pr. 53, LT-01109 Vilnius, tel. (8 5) 239 6650. El. p. algis.kaseta@lrs.lt

Ryšiai su bendruomenėmis

2006 m. švenčiant Kabelių bažnyčios jubiliejų

Prie Mokyklos kartu su Taivanio atstovu 
Andy Chin bei mokyklos direktoriumi Rimu 
Vasiliausku

A. Kašėta organizuo-
ja ekskursijas į Seimą, 
taip suteikdamas gali-
mybę bendruomenių at-
stovams ir moksleiviams 
susipažinti su Seimo 
darbu bei betarpiškai 
pabendrauti su Seimo 
nariu. Seime lankėsi 
Sarapiniškių, Gudžių, 
Kibyšių ir kitų bendruo-
menių atstovai, mokslei-
viai beveik iš visų rajono 
mokyklų.

Seimo narys A. Kašėta pagal išga-
les stengiasi paremti rajono mokyklas. 
Pavyzdžiui, jau eilę metų Vilkiautinio 
moksleiviai gauna Kalėdines dovanėles.

A. Kašėtos prašymu, Taivanio atsto-
vybė skyrė Varėnos „Ryto“ vidurinei mo-
kyklai 10 tūkst. JAV dolerių kompiuterių 
klasės įrengimui.

Atnaujintoje kompiuterių klasėje 
moksleiviai galės mokytis jau nuo atei-
nančių mokslo metų pradžios.

Seimo narys asmeniškai parėmė Perlojos laisvalaikio centro 
kaimo kapelą

Svečiuose pas Seimo narį – Dubičių kaimo bendruomenės nariai

Iniciatyva

A. Kašėta kartu su Merkinės bendruomenės ini-
ciatyvine grupe aktyviai siekia įkurti Merkinės savi-
valdybę.

Merkinės kraštui reikia suteikti galimybę pakilti 
iš ekonominio ir kultūrinio sąstingio. Atkūrus savi-
valdą, Merkinė tikrai atsigautų, – teigia Seimo narys 
Algis Kašėta.

Gyventojų atsiliepimai

Kreipiausi – ir padėjo
Žinau, kad visada Seimo narys A. Kašėta, suteiks rei-

kiamą pagalbą. Jau ne sykį teko į jį kreiptis, kreipiausi ir 
užpernai, kai sudegė namai, – padėjo iš Vyriausybės gauti 
10 tūkstančių litų. Žinau, kad patys nebūtume sugebėję tų 
pinigų išprašyti iš ministerijos. Pridėję draudimo išmo-
kas, pašalpas, jau atsistatėme namus. Visokių problemų ir 
rūpesčių kaimo žmogui atsiranda, be Seimo nario A. Ka-

šėtos pagalbos net nežinočiau, į ką ir kur kreiptis. Kas taip greitai galėtų sureaguoti į žmonių 
bėdas kaip Jis…

Genė Poškevičienė
Žilinai

Gerbiamas Seimo nary,
Dėkoju Jums ne vien už tuos 10 tūkstančių, kuriuos padėjote gauti iš ministerijos, kai mus 

ištiko nelaimė – sudegė mūsų namas; ačiū Jums ne vien už materialinę pagalbą… Dėkoju už 
Jūsų gerą širdį, už tai, kad turit norą padėti ir paprastiems žmonėms, suprantate žmogaus 
skausmą. Trūksta žodžių išreikšti dėkingumą…

Rita Cegelskienė

Būtumėm ir mokėję tūkstančius…
Jau prieš 5 metus žmonės, gyvenantys Va-

rėnos savivaldybės bendrabučio tipo name, 
pradėjo ieškoti teisybės. Už karštą vande-
nį jiems reikėdavo mokėti virš 200 Lt, o už 
apšildymą – apie 500 Lt. Žmonės paskendo 
skolose. Niekur teisybės negalėjome ras-
ti – nei savivaldybėje, nei šilumos tinkluose. 
Į ką kreiptis – juk savivaldybės juristai gina 
savivaldybės įmones. Kaip gi čia, galvojom, 
gali būti, kad nuomos mokestį mokam, o nie-
kas negali sutvarkyti vandens įrenginių sis-
temos. Ir tik tuomet, kai kreipėmės į Seimo 
narį Algį Kašėtą, reikalai pajudėjo.

Neseniai gavom raštą iš Alytaus apskri-
ties Valstybės vartotojų teisių apsaugos tar-
nybos. Paaiškėjo, kad iš mūsų už apšildymą 
ir karštą vandenį nulupdavo bemaž dvigubai 

Kaip rinkėjas gerbiu Seimo narį Algį Kašėtą. Kalbantis su žmonė-
mis tenka girdėti, kad jis ne savo reikalais rūpinasi Seime, kaip kiti, o 
konkrečiai ir kompetentingai sprendžia rajono žmonių problemas. Jis 
lyg tiesos stimuliatorius rajone.

Mykolas Golubevas
Rajono valstybinės maisto ir veterinarijos tarnybos  

vyr. vet. gydytojas-inspektorius 

brangiau negu priklausė mokėti. Vėl kreipė-
mės į Seimo narį, ir jau šiemet šildymo se-
zono pabaigoje už karštą vandenį ir už ap-
šildymą aš sumokėjau tik 200 Lt per mėnesį. 
Man sugrąžino ir 6 mėnesių karšto vandens 
permoką – 390 Lt. 

Irena Kubelevičiūtė
Varėniškė

Kviečiu kartu spręsti Jums svarbias problemas ir rūpimus 
klausimus, pasidalinti savo mintimis ir pasiūlymais


